
حضرت امام تا این اندازه احترام به برادران اهل سنت را برای خود فرض میدانستند.

شماره پرسش: ۱۶۶۴۹

تاریخ ارسال پرسش: ۲۳:۴۰:۲۵ ۱۳۹۵/۴/۷

متن پرسش

سلام استاد حکیم: در سوالی فرموده بودید نظر من در مورد خلفا اینگونه نیست؛ می خواستم بدونم

نظر شما در مورد خلفای اهل بدعت چیست؟ با اینکه ما این همه روایت در لعن آنها داریم؟ در حال

حاظر بنده با اهل سنت هم در ارتباطم برای همین خواستم نظر درست در مورد خلفا را بدونم!؟ ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مقام معظم رهبری«حفظهاالله» در یکی از خاطراتشان میفرمایند: امام

تصور میکردند که برادران اهل سنت، احترام خاصی برای معاویه قائل نیستند و از این جهت صراحتاً

او را نقد میکردند – نه لعن – ولی بعد که به ایشان عرض شد اهل سنت، معاویه را نیز محترم

میشمارند از آن به بعد حضرت امام از انتقاد به معاویه نیز خودداری نمودند تا این اندازه احترام به

برادران اهل سنت را برای خود فرض میدانستند. عرایض نسبتاً مفصلی در بحثی که نسبت به آیهی 4

سورهی احزاب در تبن آن سوره شد؛ خدمت عزیزان شده است. موفق باشید


